
Zápis z 2. zasedání  zastupitelstva Obce  Lipník konaného dne  22.10. 2022   v budově  

Obecního úřadu v Lipníku  v  18.00 hodin. 

 

Přítomni: Petr Adam, Marta Mašejová, Ludmila Mrňová, Pavel Nedvědický, Zdeněk 

Obůrka, Jiří Pacas, Petr Sameš, Pavel Svoboda, Tereza Tomková. 

Omluveni: nikdo 

Hosté: Jaroslav Králík 

Zahájení zasedání: 18:00 hod. 

Ukončení zasedání: 19:23 hod. 

1. Zahájení,  prezence 

Starosta zahájil jednání v 18:00 a přivítal všechny přítomné v počtu 9 zastupitelů. Starosta 

konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a je přítomno 9 členů zastupitelstva. 

Starosta konstatoval, že jednání ZO je usnášeníschopné. 

 

2. Volba zapisovatele  

Starosta navrhl paní Martu Mašejovou jako zapisovatelku pro celé volební období.  

schválení ověřovatelů zápisu 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu pana Jiřího Pacase a Petra Adama. 

schválení programu 

Starosta dále seznámil členy ZO s navrženým programem. Žádné návrhy na doplnění nebo 

změnu nepadly. Starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu programu, který byl 

schválen. 
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UZ 02/01/2022 

Návrh usnesení: ZO schvaluje program 2.veřejného zasedání ZO, zapisovatele paní Martu 

Mašejovou pro celé volební období ZO a ověřovatele zápisu pana Petra Adama a Jiřího 

Pacase. 

Přítomno 9, pro 9 , proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0. Návrh byl přijat. 

 

3. Informace o výsledku veřejné zakázky a schválení uzavření Smlouvy o dílo v rámci 

veřejné zakázky „II/401, III/36063, III/36066 Lipník, úprava křižovatky“ 

Starosta seznámil zastupitele s výsledkem veřejné zakázky, kdy konstatoval, že nejvýhodnější 

nabídku podala společnost Inženýrské stavby Brno, spol. s r.o., s nabídkovou cenou Kč 

16.850.002,82 bez DPH. Podíl obce na realizovaných pracích v rámci veřejné zakázky je Kč 

4.023.631,44. 

Starosta navrhl uzavření Smlouvy o dílo se společností Inženýrské stavby Brno, spol. s r.o., 

s cenou Kč 4.023.631,44. 

Debata ohledně financí, ukončení prací, sankcí, chodníku po hrázi, nového asfaltu. Chodník 

k Mediposu není dosud vysoutěžený. 

UZ 02/02/2022 

Návrh usnesení: ZO schvaluje výběr dodavatele a uzavření předložené Smlouvy o dílo se 

společností Inženýrské stavby Brno, spol. s r.o. ve výši Kč 4 023 631,44 včetně DPH a pověřuje 

starostu podpisem smlouvy. 

Přítomno 9, pro 9 , proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0. Návrh byl přijat. 

4. Vyhlášení výběrového řízení v rámci realizace projektu „Optimalizace vytápění KD 

Lipník“ 

Starosta informoval zastupitelstvo o nutnosti provedení výběru dodavatele formou 

cenového marketingu dle pravidel Programu rozvoje venkova. S ohledem na nutnost 

odevzdání dokumentace k cenovému marketingu a podepsané Smlouvy o dílo do 9.11.2022 

je nezbytné realizovat cenový marketing do příštího zasedání ZO 1.11.2022, tak, aby do 

uvedeného termínu mohl být proveden podpis smlouvy s vybraným dodavatelem. 

Cílem cenového marketingu je získat minimálně 3 nabídky dle rozpočtu a projektové 

dokumentace. 



Starosta navrhuje oslovit společnosti K-TOP, VESAS, Gazkomplet s požadavkem na předložení 

nabídky do 1.11.2022. Nabídka bude obsahovat oceněný výkaz výměr, podepsaný návrh 

smlouvy a čestné prohlášení o způsobilosti realizovat uvedenou zakázku.  

Obůrka navrhuje firmy: K-TOP, Gazkomplet, VESAS, Termogas Jaroměřice, Dobrý instalatér 

s.r.o. 

Adam navrhuje firmu Trasco Brno - kontakt na firmu dodá.  

Nedvědický navrhuje firmu CHYPA. 

Starosta osloví výše uvedené firmy v pořadí K-TOP, VESAS, Gazkomplet, Termogas, dobrý-

instalatér.cz, Trasco a CHYPA s cílem získat minimálně 3 nabídky do 1.11.2022. 

Starosta navrhuje v rámci příštího jednání ZO provést výběr dodavatele požadovaných prací. 

ZO vzalo uvedené informace na vědomí usnesením č. UZ 03/02/2022. 

UZ 02/03/2022 

Návrh usnesení: ZO bere na vědomí informace o realizaci cenového marketingu. 

Přítomno 9, pro 9 , proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0. Návrh byl přijat. 

 

5. Harmonogram zasedání ZO 

Starosta seznámil zastupitele s harmonogramem jednání ZO na konci roku 2022 a v roce 

2023. Zastupitelé nemají problém s termíny jednání ZO. 

6. Různé – rozprava 

- Svoboda – dotaz na termín pouti. Termín 25.6.2023 (neděle) ověřený telefonicky u 

Pavla Nováčka 

- Nedvědický – návrh termínu masopustu 11.2.2023 – místostarosta se pokusí na 

tento termín domluvit kapelu a dá informaci do mailu 

- Nedvědický – Sousedský ples 18.2.2023, na tento termín je domluvená kapela 

Phoenix 

- Obůrka – zápach z kanalizace u Vrbků – p. Obůrka domluví jednání na místě 

s cílem navrhnout řešení pro eliminaci šíření zápachu do doby realizace 

vybudování kanalizačního obchvatu 

- z řad veřejnosti: p. Králík se dotazuje na chodník v ulici od Liškových k ZŠ pro 

bezpečnost dětí. Proběhla debata o možnosti zahrnutí tohoto chodníku do 

aktuálního projektu bezpečnosti dopravy (křižovatka a chodníky). Toto není možné 

z důvodu umístnění chodníku u místní komunikace, nikoli u silnice alespoň třetí 

třídy. Zastupitelé vnímají tento problém a proběhne debata o variantách regulace 

provozu na této místní komunikaci. 



- další připomínka p. Králíka – osvětlení obce – padl návrh na regulaci osvětlení obce 

pomocí manuálních časových spínačů, které se budou pravidelně upravovat. 

Starosta navrhl řešit problematiku veřejného osvětlení komplexně. O tomto bude 

jednáno při dalších jednání ZO. 

- Mrňová – osvětlení v obci v některých místech nesvítí, ověřit, zkontrolovat. 

Starosta ve spolupráci se zaměstnanci obce ověří funkčnost svítidel. 

 

7.  Závěr 

 

Jednání ZO ukončeno v 19:23 hod. 

 

Zápis vyhotoven 27.10.2022 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

Jiřího Pacas 

 

Petr Adam 

 


